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Transportudvalget har i brev af 17. december 2012 stillet mig følgende 

spørgsmål 205 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 205: 

Kan ministeren be- eller afkræfte, at Bavnehøj er anlagt ud fra en lavere 

standard end den, Banedanmark normalt anvender. I bekræftende fald bedes 

gjort rede for, hvor stor en besparelse der er opnået ved at anlægge Bavnehøj 

ud fra en lavere standard. 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at: 

”Sikringsanlægget på Bavnehøj fjern er af typen DSB 1990d. Dette er en 

videreudvikling af anlægstypen DSB 1990a, som er i drift på Kalvebod og 

Kastrup stationer. Standarden er ikke lavere end den, der gælder for øvrige 

datamatbaserede sikringsanlæg i Danmark. Det kan oplyses, at anlægstypen 

også anvendes i Maribo og på Storebælt.” 

Med venlig hilsen 

Henrik Dam Kristensen 
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